
Protokół Nr 31/09
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 28 grudnia 2009 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:30, zakończono o 13:20.
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i

szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę
Sokółka.

5. Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
2010 roku.

6. Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi
na rok 2010.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji
Inwentaryzacyj nej.

8. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
Komisj aj ednogłośnie przyj ęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok przedstawił
Burmistrz Stanisław Małachwiej i Skarbnik Janina Kucharewicz informując o autopoprawce
która zawiera prawie wszystkie wnioski Komisji.
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki - powiedział, że w WPI inwestycja na ul. Polnej jest o
wartości 500 tys. zł. Na wszystkich Komisjach poszedł wniosek o zatwierdzenie dodatkowo
do tej inwestycji wykonania chodników a Burmistrz w autopoprace wstawił dodatkowo 50 tys.
zł. Dołóżmy chociaż ze 100 tys. zł. bo przy każdym mocniejszym deszczu zalewa tam ludzi.
Radny lPanasiuk powiedział, że rozmawiał z Dyrektorką SOK i ona powiedział, że jeśli nie
będzie miała w budżecie tych pieniędzy to ona nie da tych podwyżek.



Skarbnik J.Kucharewicz odpowiedział, że jest to instytucja kultury i może prowadzić
działalność w kierunku pozyskania środków.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że WPI jest pomocne przy opracowywaniu budżetu na
kolejne lata. Została wstawiona taka kwota, bo jeśli z przetargu wyjdzie więcej to przecież
będzie można zwiększyć wartość inwestycji w trakcie roku. Co do podwyżek dla SOK, to
Dyrektor decyduje o podwyżkach. Zostanie oddana w użytkowanie nowa sala z której też
można czerpać jakiś dochód.
Skarbnik J.Kucharewicz dodała, że trzeba również liczyć się z dużymi kosztami około 200 tys.
zł. na wyposażenie tej sali, meble itp.
Burmistrz S.Małachwiej dodał, że w budżecie nie ma jeszcze ujętych środków na podwyżki
dla nauczycieli około 1 mln. zł. Dodał, ze na część ulic jest dokumentacja, więc będą
ogłaszane przetargi tak żeby na wiosnę rozpocząć.
Przewodniczący Komisji J.Wierzbicki zapytał ponownie czy Pan Burmistrz obiecuje że w
przypadku jeśli zabraknie środków na wykonanie całej inwestycji na ul. Polnej to zostaną
zwiększone środki.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział, że tak, jeśli będzie za mało środki zostaną zwiększone.
Radny T.Grynczel dodał, co do podwyżek dla SOK, że od 20 lat nic tam się nie zmieniło i
taka instytucja powinna pozyskiwać środki z zewnątrz w ramach projektów europejskich.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot powiedział, że w tym roku jest nie wiele środków na remonty
szkół ale jest planowana termomodernizacja budynku ZSO na Os.Zielonym. Może się uda
zakupić ten sprzęt multimedialny dla 4 szkół. Dodał również że to dyrektor decyduje o
wysokości podwyżek dla pracowników.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawkami.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i
szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczycielom
zatrudnionym w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Sokółka przedstawił
Zastępca Burmistrza K.Szczebiot informując o poprawce w § 8 ust. 1 i ust. 3 dostając słowo
zasadniczego. Projekt regulaminu jak i poprawka uzyskała pozytywną opinie Związku
Nauczycielstwa Polskiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z poprawką.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2010 roku
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na rok
2010 przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.



Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji Inwentaryzacyjnej
przedstawił Sekretarz Zbigniew Tochwin.
Radny lPanasiuk powiedział, że nie wyraża zgody na bycie członkiem tej Komisji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię negatywną do projektu uchwały

Ad.8
Wolne wnioski.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.a~
Protok'
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Lista obecności
Komisji Oświaty, Kultury, Op. Zdrowotnej i Sportu

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Wierzbicki Jerzy Przewodniczący

2 Panasiuk Jarosław Zastępca
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3 Anusewicz Wojciech Członek l
/

4 Grynczel Tomasz Członek ,'"'"'
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5 Łazarewicz Beata Katarzyna Członek

6 Ancypo Jan Członek
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